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Zapytanie 

 

Dot. stanu drzewa położonego u zbiegu ulic Chorwackiej i Helskiej 

 
Przy skrzyżowaniu ulic Chorwackiej i Helskiej rośnie duży egzemplarz wierzby 

(najprawdopodobniej iwy). Drzewo jeszcze niedawno było dużo bardziej okazałe. Obecnie, po 

cięciach sanitarnych, wynikających z jego stanu, jego wielkośd została poważnie ograniczona. W 

miejscu, gdzie kiedyś odrastał konar widad, że pieo, przynajmniej w tej części, jest pusty. 

Jednocześnie drzewo stoi przy skrzyżowaniu, za którym znajduje się prywatna posesja. Ze strony jej 

mieszkaoców, i szerzej, zamieszkujących okoliczne posesje oraz przejeżdżających, pojawiają się 

wątpliwości dotyczące stanu zdrowotnego drzewa i bezpieczeostwa, które może zostad obniżone ze 

względu na zły stan sanitarny drzewa. 

 



 

 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Czy wskazane drzewo jest w dobrym stanie zdrowotnym? Czy widoczne ubytki występujące w 

drewnie są znane zarządcy drzewostanu w tym miejscu? 

2. Czy przewiduje się prace zabezpieczające przed złamaniem się drzewa chodby poprzez 

zmniejszenie masy konarów? 

3. Czy drzewo to jest przewidziane do wycinki i kiedy może to nastąpid? 
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